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Aan de leden van de raad 

Uw kenmerk 

Ons kenmerk OW /Z22- 246313/UIT /22- 470715 Verzonden 

Behandeld door R.S. van Geloven/ + 31736580658 
Beantwoording schriftelijke vragen ex art. 42 RvO van de fractie PvdA GroenLinks 

Onderwerp d.d. 10 januari 2022 inzake het plaatsen van windmolens of 
zonnevelden/ zonnepanelen op daken 

Datum 25 januari 2022 

Geachte heer, mevrouw, 

Door de fractie PvdA GroenLinks zijn op 10 januari 2022 vragen gesteld met betrekking tot het 
plaatsen van windmolens of zonnevelden/ zonnepanelen op daken. 

1. Is het correct dat er een onderzoek gedaan is door Deloitte over de vraag of er 
voldoende dakoppervlak in Vught beschikbaar is om te voldoen aan de energiebehoefte 
zoals is vastgelegd in de Regionale Energie Strategie (RES)? 

Antwoord: 

Het klopt dat er een onderzoek is gedaan door Deloitte om het dakoppervlak van heel 
Nederland te onderzoeken op potentie van zonnestroom. Vught is hierbij als een van 
de 352 gemeenten in meegenomen. 

2. Zo ja, over welk onderzoeksrapport gaat dit en wat zijn de uitkomsten van dit onderzoek? 

Antwoord: 
Dit onderzoeksrapport is via de volgende link beschikbaar: 
https:// www2.deloitte.com/ content/ dam/Deloitte/nl/Documents / deloitte 
analytics / deloitte-nl-da ta-analytics-state-of-the-sta te-zonnepanelen. pdf 
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3. Als de uitkomst van de studie is dat er inderdaad voldoende dakoppervlak beschikbaar is, 

kan die dan met een grotere inspanning van de gemeente ook feitelijk worden benut? 

Antwoord: 
De uitkomst van dit onderzoek geeft enkel op zeer grove schaal weer wat de potentie zou 
kunnen zijn van zon op dak, in relatie tot energieopbrengst. Pagina 10 in het 
onderzoeksrapport laat immers zien, dat de informatie zeer grofmazig is en ook te veel 
aannames bevat om voor de Vughtse context hierover accurate uitspraken te kunnen 
doen. Deloitte neemt alle daken mee, zowel van particuliere kleine daken, als de grote 
(bedrijfs)daken. Voor de opgave van de RES kijken we vooral naar grote daken van 
bijvoorbeeld bedrijfspanden. We beschouwen opwek op kleine particuliere daken als 
energiebesparing en niet als opwek van energie binnen de RES. 

4. Is het college van oordeel dat -zoals gemeld in het bericht op Helvoirt.net- dat het 
bereiken van het daar omschreven doel inderdaad te veel "gedoe" oplevert? 

Antwoord: 
Nee. Het college zet juist vooral in op zon-op-dak. Daarom is eerder al voorgesteld de 
regionale ambitie van 40% in Vught op te hogen naar 60% in 2030. 

5. Is er naar aanleiding van de laatste inzichten op het gebied van duurzame opwekking te 
voldoen aan de verplichting uit de RES om elektrische energie op te wekken zonder de 
inzet van windmolens? 

Antwoord: 
Het college sluit bij voorbaat wind niet uit in de benodigde energiemix om aan de RES 
opgave tot 2030 te voldoen. Echter, ziet het college ook de opgave van 2050 aan de 
horizon verschijnen. De doelstellingen van de RES gaan enkel nog maar over elektrisch 
vermogen en nog niet over warmte. Na het vaststellen van de RES 1.0 zijn we tot de 
conclusie gekomen dat windturbines een significant onderdeel kunnen zijn van de 
grootschalige opwek opgave. Wij zien de opgave van de invulling van de RES als een 
gezamenlijke opgave van de gehele gemeenschap in onze gemeente. 

6. Is het college met het onderzoek bekend dat aangeeft dat in een straal van 2 kilometer 
rondom een molen bij bewoners ziekten worden geïndiceerd? 

Antwoord: 
Het college is bekend met veel voorkomende onderzoeken naar de gezondheids- en 
omgevingseffecten van windturbines. Het college wil zich primair richten op de door de 
overheid gecontroleerde en door wetenschap onderbouwde (en door peer review 
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gestaafde) onderzoeken. Wij gaan vooralsnog uit van de informatievoorziening die het 
RIVM al dan niet de GGD ons ter beschikking stelt. Dit is actuele en wettelijk houdbare 
informatie. Bij daadwerkelijk planvorming zal uiteraard uit worden gegaan van de dan 
geldende wettelijke bepalingen. 

7. Zo ja, zijn die rapporten dan voor de raad inzichtelijk te maken? 

Antwoord: 
Alle bovengenoemde informatie is openbaar beschikbaar. 
In een publicatie op www.helvoirt.net wordt gesteld: "De gemeente Vught wil 200 meter 
hoge windmolens bouwen." 

8. Heeft er reeds besluitvorming plaatsgevonden over aantallen en de hoogte van mogelijk 
te plaatsen windmolens? 

Antwoord: 
Nee. Dat stelt u als raad pas op een later moment vast bij de zon- en windvisie en bij een 
concreet projectplan. Die besluitvorming komt in de gemeenteraad. 

Hoogachtend, 
Burgemeester en wethouders van Vught, 
de secretaris, de burgemeester, 

R.J. van de Mortel 
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